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Al sinds 2004 ben ik betrokken bij Kosovo en in 2012 ben ik samen 

met mijn vrouw naar dit landje in Zuid-Oost-Europa geëmigreerd. 

Met mijn achtergrond in de journalistieke en communicatie probeer 

ik bij te dragen aan dit jongste land van Europa.  

Kosovo staat bekend als het meest pro-Amerikaanse land van de 

wereld, wellicht mede omdat een kwart van de Kosovaren in het 

Westen woont. Dit leidt er toe dat ik veel buitenlandse Kosovaren 

spreek, die soms met dezelfde kwesties spelen als ik: een 

Nederlander buiten Nederland. 

Door de jaren heen stuitte ik op verschillende kwesties die kwamen 

omdat ik als Nederlander in het buitenland woon. Dit met betrekking 

tot reizen, verblijfsvergunningen, stemmen, bankproblemen, AOW-opbouw en het niet kunnen hebben 

van meerdere nationaliteiten. Hierdoor weet ik ook dat het hebben van én de Nederlandse nationaliteit 

en de nationaliteit van het land waarin je woont met name een puur praktische zaak is. Als modern 

internationaal land moeten wij dit gewoon kunnen regelen. 

Voor SNBN houd ik mij als bestuurslid veel bezig met allerlei communicatieuitingen. Omdat ik lid ben 

van de CU, houd ik hun Kamerleden op de hoogte van de dingen waar wij, Nederlanders buiten 

Nederland, tegenaan lopen. 

Hartelijke groet,  

Stefan van Dijk 

Twitter: @StefanInKosovo 

http://www.twitter.com/stefaninkosovo

